
Forslag stillet af Carsten Holm: 
Jeg foreslår bestyrelsen at bruge nogen af klubbens mange opsparede midler på at få vores vandingsanlæg 

opdateret, eller udskiftet. 
Nu da vi har så fine nye - og dyre - baner, så er det synd hvis vi ikke passer på dem. Når vi så oven i købet 
har mange ubrugte penge til rådighed nu, så bør det prioriteres.  

Hvis det ikke besluttes at udbedre vandingsanlæggene, så stiller jeg hermed forslaget til først kommende  
generalforsamling. 
Bestyrelsens bemærkninger: 

Bestyrelsen er helt opmærksom på, at det nuværende vandingsanlæg ikke vander banerne fuldstændigt  
jævnt. Sprinklerne justeres derfor jævnligt, således at vandingen optimeres, og det er efter vores opfattelse  

tilstrækkeligt. Eventuelle tørre områder må så håndbruses af medlemmerne i forbindelse med spil.  
Bestyrelsen har fået oplyst, at Dragør Tennisklub er ved at få etableret et vandingsanlæg fra firmaet  
Agrometer med pop up-sprinklere og en vandtank til at sikre et højt vandtryk til 9 almindelige baner og 3 

små U10-baner for knap 650.000 kr. Der er på hjemmesiden 
https://www.agrometer.dk/popupvanding/tennisbaner/ informationer om vandingsanlægget. 
Vandingsanlægget minder grundlæggende meget om vores anlæg. Det har dog sprinklere, der hæver sig op 

af 6 mindre huller i banens kanter og sprinkler vand ud på baner i vifteform, ligesom vores sprinklere gør 
det. 

Det er på den baggrund bestyrelsens vurdering, at der ikke umiddelbart er grund til at foretage yderligere  
undersøgelser, idet et nyt anlæg ikke skønnes at kunne forbedre vandingen væsentligt, ligesom det vil være  
en uforholdsmæssig stor udgift set i forhold til en eventuel forbedring af vandingen. Bestyrelsen indstiller, 

at generalforsamlingen tager bestyrelsens vurdering til efterretning og forkaster medlemsforslaget, 
alternativt at bestyrelsen pålægges at foretage en supplerende markedsundersøgelse og herefter træffe en 
beslutning vedrørende vandingsanlæg. 


